



BERNARD JALLET

Cinematographer

Filmography

1. Biography
2. Biographie
3. Commercials
4. Music Videos

AGENT Véronique Lhebrard
FICTIONS/TELEVISION
vlhebrard@agenceapicorp.com
agenceapicorp.com
+33 1 42 50 21 65

AGENT Vinh Nguyen Quang
COMMERCIALS/MUSIC VIDEOS
vinh@agenceapicorp.com
agenceapicorp.com
+33 1 42 50 21 65

BIOGRAPHY

Born in 1984, Bernard Jallet is a French cinematographer based in Paris. He started out as a photographer and camera assistant, interested in image making and attracted by the freedom and creativity of this environment. He draws his inspiration in part from the work of cinematographers such as Gordon Willis, Benoît Debie, Robby Müller and Sean Bobbitt, but also films from Costa Gavras to Henri Verneuil, including Lars Von Trier. Today, he signs the photography of various projects, French and international, in advertising as well as in documentaries and music videos.

Bernard Jallet highlights the creations of brands such as Louis Vuitton, Lancôme, and Ferragamo, always adapting to each individual's universe, combining sensitivity and ingenuity. In this context, he has collaborated with directors such as Antoine Asseraf, Nicolas Kantor, Thibaut de la Gaspera, Thurstan Redding, or even recently with the English photographer David Sims.

He also skilfully accompanies various artists on their music videos, and is currently working on a documentary series about the sect of Indian guru Bhagwan Shree Rajneesh for the Netflix platform.

BIOGRAPHIE

Né en 1984, Bernard Jallet est un directeur de la photographie français basé à Paris. Il débute comme photographe et assistant caméra, intéressé par la fabrication d'image et attiré par la liberté et la créativité de ce milieu. Il puise en partie son inspiration dans le travail de chefs opérateurs comme Gordon Willis, Benoît Debie, Robby Müller ou encore Sean Bobbitt, mais aussi des films de Costa Gavras à Henri Verneuil, en passant par Lars Von Trier. Il signe aujourd'hui la photographie de projets variés, français et internationaux, aussi bien en publicité qu'en documentaire et clip musical.

Bernard Jallet met notamment en valeur les créations de marques telles que Louis Vuitton, Lancôme, ou encore Ferragamo en s'adaptant toujours à l'univers de chacune, alliant sensibilité et ingéniosité. Dans ce contexte, il a collaboré avec des réalisateurs comme Antoine Asseraf, Nicolas Kantor, Thibaut de la Gaspera, Thurstan Redding, ou encore récemment avec le photographe anglais David Sims.

Il accompagne également avec talent différents artistes sur leurs clips vidéos, et travaille actuellement sur une série documentaire au sujet de la secte du gourou indien Bhagwan Shree Rajneesh pour la plateforme Netflix.

COMMER- CIALS

ZARA EMOTIONS - EAU DE PARFUM

Directed by David Sims

Farago Porjects

LOUIS VUITTON FW18

Directed by Antoine Asseraf

LANCÔME

Directed by Ronan Gali

Prodigious

LOUIS VUITTON SS18 SHOW

Directed by Antoine Asseraf

Brachfeld

FERRAGAMO SS18 BY KARIM SADLI

Directed by Antoine Asseraf

La Pac - Art + Commerce

NARCISSE

Directed by Damien Krisl

OBB

Directed by David Sims

LaFayette

BRENNOS

Directed by Thibault Della Gaspera



MUSIC VIDEOS

LES GORDONS - INTERLACED

Directed by Marc Mifune

Heko

ISAAC DELUSION

Directed by Thibault Della Gaspera

Kartel

KODAMA - BLACK CLOUDS

Directed by Thibault Della Gaspera

Kartel